
Referat - Menighedsrådsmøde den 9. oktober 2024 kl. 17.00 

Til stede: Bente Dahl, Mikkel Wold, Susanne Freddin Skovhus, Anders Jørgensen, 
Regitze Jensen, Jens Vindekilde, Birthe Malmgren, Ole Justesen, Jens Kaas, Kirsten 
Guldager og Sahra Lindeberg (Ref.). 

A@ud fra: Helle Espersen og Hanne Charina Baumann. 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 

2. Referat fra seneste møde 21. august tages Ol ePerretning. Har 
været rundsendt på mail og godkendt af Rådet i ugen ePer 
mødet. 

3. Referent Sahra  

4. indlæg ved kirkeværge Ole Justesen om virket i London 

5. Økonomi v/ Hanne Charina, gennemgang af revisionsprotokollat 
2023, alle medlemmer af Rådet bedes skrive under på det på 
mødet bilag ”2410 Revisionsprotokollat 2023” 

6. Valget Ol menighedsråd 17. sept – hvem blev valgt, og hvordan gik 
aPenen.  

7. Nyt / siden sidst fra præsterne, kirkeværgerne, formanden, 
næs_ormanden, fra udvalgene, kontaktpersonerne og fra 
medarbejderne.  

8. Anlægsønsker for 2025? De skal sendes ind Ol provsOet inden 15. 
januar 2025 

9. Forsatsvinduer Ol kirken, status v/ Jens V og Ole  

10.Sikkerheden i kirken for medarbejderne. Status på det de Oltag, 
der har været. 



11.Årshjul 2024, seneste opdaterede version – bilag ”2409 Årshjul 
MR” – gennemgang af det, vi skal huske at agere på. 

12.julefrokost den 11/12 – planlægning af det prakOske 

13.Næste rådsmøde er 13/11. KonsOtuerende møde med det nye 
MR. Vi gennemgår vedtægterne og arbejdsreglementer for 
rådsarbejdet. 

14.evt. 

Ad.1. Dagsorden blev godkendt med et par bemærkninger: Bente Dahl 
overtager punkt 5 i Hanne Charina Baumanns fravær og i punkt 8 skal der 
stå anlægsønsker for 2026 og ikke for 2025. 

Ad.2. Referatet fra 21. august tages Ol ePerretning. 

Ad.3. Referent: Sahra. 

Ad.4. Ole Justesen bereeede om sit virke i London. 

Ad.5. Bente Dahl orienterede om Revisonsprotokollat 2023. 
Menighedsrådet godkendte og underskrev det. 

Ad.6. Anders Jørgensen evaluerede valgaPenen.  

De valgte er: 

Regitze Jensen 
Bente Dahl 
Anders Jørgensen 
Jens Vindekilde 
Peter Michael Hornung 
Eva Krener 
Birthe Malmgren 

Stedfortrædere: 



Inge Lise Bjørn Nielsen 
Claus Jørn Nielsen 

Ad.7. Præsterne: Vi har fået ansat en ny kirketjener på 25 Omer, som 
begynder Ol 1. november. 

Kirkeværgerne: Handicapindgangen står lige foran at blive indviet. 
Alle vinduer i stueetagen er blevet gennemgået.  
Der er et meget højt grundvandsniveau i København på nuværende 
Odspunkt, hvilket er årsagen Ol vandet i kælderen. Jens Vindekilde vil dog 
gerne have undersøgt, hvorfor vandet trænger ind netop, hvor det gør. 
Der er indgået kontrakt om kuppelmalerierne, således at 
projektbeskrivelsen overgives Ol C. F. Møllers tegnestue.  

Ad.8. PorOcus skal istandsæees og alle yderdøre males. Præsteværelset 
bør også blive malet, da malingen skaller af. 
Regitze Jensen foreslår, at der opsOlles en kirkebøsse Ol donaOoner Ol 
vedligeholdelse af kirken. Forslaget vil blive taget op ved næste 
menighedsrådsmøde. 

Ad.9. Ole Justesen har henvendt sig Ol en smedemester for at få endnu et 
forslag Ol, hvordan der kan etableres forsatsvinduer i køkkenet og på 
kirketjenerkontoret. Ole forklarer rådet, hvordan vinduerne kunne 
udformes. Der skal arbejdes videre på løsningen. 

Ad.10. Der har været aioldt møde med kirketjenerne om 
sikkerhedssituaOonen i kirken. På nuværende Odspunkt kommer der 4g 
vagter og hjælper kirketjenerne ved lukkeOd. Der vil blive sat rumfølere op 
og når de er etablerede, skal vi ikke længere have vagter. Vi har også fået 
to overfaldsalarmer. 



Ad.11. Årshjulet drøPes. 

Ad.12. Den årlige julefrokost ligger i år den 11. december kl. 18.30. 

Ad.13. Næste rådsmøde: 13. november kl. 17. 


